



Message From

Jaber Al Mansouri

Dear Gentleman,

After six consecutive successes achieved in 1998, 1999, 2001, 2003, 2008 & 2010, now QMoney 2012 is back bigger, better and more international. QMoney 2012 showing one of the most ambitious, investment and banking opportunity.

QMoney 2012 can offer the opportunity to showcase your products and services to a captive sophisticated audience. All major banks, financial institutions, investment companies, businessmen are contributing to this event.

We are certain that your participation in this prestigious exhibition will have tremendous positive effects on the success of this event and the achievement of its objectives, because your participation will increase communications and the exchange of ideas among business and private investors.

بعد النجاحات المتتالية التي تحققت في 1998، 1999، 2001، 2003، 2008، و 2010 QMoney، 2012 ينعقد بدعم محلي و دولي أكبر وأفضل. ويعتبر هذا الحدث فرصة للمستثمرين و لرجال الأعمال لفتح آفاق جديدة للقطاع المصرفي بدولة قطر و تعزيز العلاقات التجارية بين الدول.

يقدم هذا المعرض أحدث المنتجات والخدمات للبنوك والمؤسسات المالية والشركات الاستثمارية في مختلف المجالات.

نحن على يقين من أن مشاركتكم في هذا المعرض سيكون لها آثار إيجابية كبيرة على نجاح هذا الحدث وتحقيق أهدافه، وذلك لأن مشاركتكم ستزيد الاتصالات وتبادل الأفكار بين رجال الأعمال والمستثمرين من القطاع الخاص.

Jaber Al Mansouri

President and General Manager

Maraya Public Relations